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Interpelacja

Na bazie dyskusji o miejscu grzebalnym dla zwierzqt mieszkaricy proszE o rozwaienie
mo2liwo5ci powstania we Wloclawku mniejszego krematorium dla zwierzqt. Umo2liwito
poch6wek w spos6b higieniczny i zmniejszy problem budowy grzebaliska.


